
Kastamonu Üniversitesi Yabancı Diller Yüksekokulu 2021-2022 Akademik Yılı Bahar Dönemi Eğitim İhtiyaçları 

Talepleri Anketi ( 07-11 Şubat 2022) 

07-11 Şubat 2022 tarihleri arasında çevrimiçi iç paydaşlarımızdan olan Yüksekokulumuz Öğretim Elemanlarına yapılan 

“Eğitim İhtiyaçları Talepleri” ile ilgili anket sonuçları ile ilgili değerlendirme aşağıda sunulmuştur. Ankete 

yüksekokulumuzda görev yapan 16 öğretim görevlisi katılmıştır. 

 

 

 

 

 



 

Yüksekokuldan eğitim ihtiyaçlarınızı karşılamak için talep ettikleriniz nelerdir?16 yanıt 

• Doktora eğitimim için izinli gün. 

• Hiç bir talebim yok 

• Kırtasiye Malzemeleri 

• Sarf malzeme (a4 kağıt, kartuş vb.) 

• Bazı fakültelerde Projeksiyona bağlanma için ara kablosu olmuyor.  

• Kağıt ve kartuş desteği verilebilir. 

• Akustik ses yalıtımlı Yabancı Dil dersliklerinin oluşturulması,  

• Kütüphanemiz veya çalışma sınıfımız için İspanyolca kaynak kitaplar, okuma kitapları, eğitim setleri 

ve film, belgesel, video izletilebilecek donanımlı bir sınıf/salon.  

• Yoktur. 

• Öğretim görevlilerinin, kendi mesleki becerilerine katkıda bulunacak sertifika programlarına 

katılımlarını desteklemek, her bir öğretim görevlisine düşen ders saatlerini minimumda tutarak verimi 

artırmak, öğretmenin mesleki doyumunu sağlamak; böylece eğitim-öğretimin kalitesini artırmak. 

Mesleki yeterliliğin gelişmesi açısından üniversitemizin sponsorluğu kapsamında CELTA ya da 

benzeri uluslararası geçerliliği olan sertifikaların üniversitemiz bünyesinde eğitiminin gerçekleşmesi 

ve bilhassa İngilizce alanında öğretim görevlisi olarak görevine devam eden meslektaşlarımızın bu 

şekilde dünyanın dört bir yanında geçerli olacak bir sertifika alması gönülden isteğimdir. Sertifika 

eğitimine ek olarak, İsteğe Bağlı İngilizce Hazırlık Programı'ndan mümkünse bir senato kararıyla 

Zorunlu İngilizce Hazırlık Programı'nın açılması ve yüksekokul kadromuzun alanında uzman yeni 

arkadaşların katılımıyla genişletilerek kendi münferit binasında hizmetlerine devam edebilmesinin 

uzun vadeli sürdürülebilirlik açısından önemli olduğu düşüncesindeyim. Mevcut durumda imkanlar 

dahilinde görülmese de yeni bir binaya geçiş yapmanın halihazırda kullandığımız binadaki ses 

yalıtımıyla alakalı sıkıntıların önüne geçeceğini düşünüyorum. Son olarak hazırlık programı başarılı bir 

şekilde devam eden üniversitelerin yabancı diller yüksekokullardan örnek müfredat programların ın 

alınarak, yine üniversite sponsorluğunda yayınevleriyle anlaşmalı olarak kullanılacak kitapların 

edinilmesi yerinde olacaktır. 

• Kırtasiye malzemeleri 

• Hiçbir talebim yoktur 

• Soru boş bırakılamadığından dolayı yazıyorum. Talebimiz yoktur. İyi çalışmalar dilerim. 

• Herhangi bir ihtiyaç talebim bulunmamaktadır. 

• Yazıcı için kartuş, sınıf için kumaş pano 
 


